
 
 
 
 
Geacht College, 
 
Namens de fractie van de Dordtse VVD wil lk u de volgende artikel 40 vragen RvO voorleggen. 
 
Er moeten dit jaar nog vele statushouders worden gehuisvest. Meer dan in 2020. De woningmarkt zit 
echter problematisch op slot. Ook in Dordrecht is het zeer moeilijk om een sociale huurwoning te 
krijgen. 
De Dordtse VVD maakt zich hier ernstig zorgen over. 
 

1. Hoeveel statushouders moet Dordrecht dit jaar gaan huisvesten? En hoe verhoudt dit zich tot 
de aantallen van de afgelopen periode?  

2. Hoeveel woningen moet Dordrecht vinden voor deze doelgroep?  
3. In welke categorie sociale huurwoningen bevinden deze woningen zich?  
4. Heeft het College al nagedacht over alternatieve huisvestiging? 
5. Welke mogelijkheden ziet het College voor het passend aanbieden van woningen, waarbij de 

impact voor Dordtenaren die al zo lang op een sociale huurwoning wachten worden 
geminimaliseerd? 

6. Welke partijen en organisaties heeft de gemeente nodig, om deze uitdaging op een goede 
wijze met voldoende draagvlak het hoofd te kunnen bieden?  

 
 
 
 
Met vriendelijk groet, 
 
John van der Net    Robin Noldus 
 
 
VVD Dordrecht 
12 april 2021


